

Sponsored Content im GLAREAN MAGAZIN

Bestimmungen (Januar 2021)

Für ausgewählte kommerzielle Anbieter besteht die Möglichkeit des **Sponsored Content im GLAREAN MAGAZIN**:

- Sponsor-Content-Beiträge sollen thematisch eng mit einem der drei GLAREAN-Themen **Musik** oder **Literatur** oder **Schach** verwandt sein.
 - Sponsored-Content-Beiträge sollen **maximal 3'000 Zeichen** (zuzgl. Überschriften & Bild-Texte) umfassen und werden vom Sponsor eigenverantwortlich in deutscher Sprache erstellt.
 - Bevorzugt werden Anbieter, deren **Inhalte in sachlichem Ton** verfasst sind, und die einen informellen Mehrwert für die Leserschaft aufweisen.
 - Sponsored-Content-Beiträge enthalten maximal **1 Link auf die Anbieter-Webseite** sowie max. **1 Bild**.
 - Sponsored-Content-Beiträge werden als solche **explizit deklariert**.
 - Wie alle GLAREAN-Beiträge verbleiben auch Sponsored-Content-Posts **permanent und unverändert veröffentlicht**.
 - Interessenten wenden sich für die weiteren Details per E-Mail an die **Redaktion**:
glarean.magazin@gmail.com
-

English: Sponsored Content in the GLAREAN MAGAZIN

Regulations (January 2021)

Sponsored content in the GLAREAN MAGAZIN is possible for selected commercial providers:

- Sponsored content contributions should be thematically closely related to one of the three GLAREAN themes of **music** or **literature** or **chess**.
- Sponsored content contributions should not exceed **3,000 characters** (plus headlines and image texts) and are created by the sponsor on his own responsibility **in German**.
- Preference will be given to providers whose content is written in a **factual tone** and offers informal added value for the readership.
- Sponsored content contributions contain a maximum of **1 link to the provider's website** and a maximum of **1 image**.
- Sponsored content articles are **explicitly declared** as such.
- Like all GLAREAN posts, sponsored content posts remain **published permanently and unchanged**.
- For further details, interested parties should contact the editorial team by e-mail:
glarean.magazin@gmail.com